
 Protokoll föräldramöte F-06 190410 

 Närvarande: 

- ledare: Linda, Petra, Sofia Ecka, Mange 

- föräldrar: Elin Bondeson, Camilla Gilljam, Mattias Hugosson, Marcus Larsson, Christoffer 

Olsson, Camilla Lindvåg, Karin Cardesjö 

 

Säsongen 2019: 

- tränare: Linda (huvudtränare), Johan, Sofia, Ecka 

- lagledare: Petra 

- administrativt stöd: Mange 

- vi kommer att vara på Åbyvallen fr.o.m denna säsong 

- Inför träningar: önskvärt samling 30 min innan samt byta om på plats inför träning samt 

duscha efteråt. Detta för att främja sammanhållningen. 

- 9-manna, dock några matcher 7-manna om motståndarna valt det. 3x25 min. 

- serie med tabell där seriesegrare utses. Även GFF-cupen (”DM”). 

- anmälan till match måste ske innan deadline, vänligen respektera detta. 

- träningsnärvaro avgör speltid ( i enlighet med VFF ́s policy). 

- om spelaren inte kan komma på träning ska spelaren alltid lämna eventuellt återbud till 

Linda. Detta för att kunna planera träningarna. OBS! till Lindas mobilnr, och inte i sms- 

gruppen! 

- antal träningar/vecka kommer att vara 3, varav 2 fotbollsträningar och 1 pass fys/ 

löpning. Camilla Gilljam kommer att fortsätta med fyspass tisdagar ojämn vecka maj 

månad ut. 

- spelarsamtal vid säsongsstart, där spelaren innan kommer att fylla i ett frågeformulär. 

Uppföljning i slutet av säsongen. 

- för närvarande har vi några spelare som aviserat att de vill stå i mål, men ALLA spelare 

har ansvar att vara delaktiga i detta. Önskemål att detta stöttas hemifrån. 

- vi kommer även fortsättningsvis prova spela på flera positioner, dock inte i samma 

utsträckning som tidigare, då vi märkt att det börjat utkristallisera sig var spelarna helst vill 

spela. Viktigt att ha en dialog kring detta spelare/tränare, och att spelaren vågar vara öppen i 

detta med tränarna. 

- matchvärdar har kommit som förslag från GFF, för att främja fair play på matcherna. Detta 

för att stävja negativa kommentarer från spelare, tränare och publik! Fortsatt nolltolerans mot 

detta gäller såklart! Dock har vi inte planerat ha matchvärdar på våra hemmamatcher, 

eftersom vi upplever att det fungerar väl runt våra matcher. Dock viktigt att det 

uppmärksammas om problem mot förmodan skulle uppstå! 

 

Cuper: 

- vi åker på Dalecarlia cup 2019 

- det bestämdes att vi ska planera åka på Gothia Cup om några år, vilket skulle kosta 

gissningsvis minst 60.000. Detta innebär en långsiktig planering för att få i hop pengar till 

detta, vilket kommer att kräva flera säljinsatser. 

 

 Försäljning: 

- lotter och Sunda tvättmedel är säljkrav från föreningen som ska bekosta tränar- och 

spelarutbildningar samt material. 

- Elin Bondeson och Camilla Gilljam hade inför mötet tagit fram några förslag på produkter 

att sälja, för lagets räkning. Vi beslutade att försöka sälja kryddor under våren, och Newbody 

eller Gutz (liknande Newbody) under hösten. Elin och Camilla initierar försäljningen, men det 

är såklart allas ansvar att vara delaktiga i detta. 



Fika hemmamatcher: 

- Camilla Lindvåg tog på sig ansvaret att göra ett schema vilka föräldrar (föräldrar till 2 

spelare/ match) som ansvarar för detta på matcherna (7 st hemmamatcher). 

- vi bestämde även att ha bollkastning i pausen. Karin Cardesjö ansvarar för att planera detta. 

Ansvaret för att sköta bollkastningen är de föräldrar som har fikaansvaret den aktuella 

matchen. 

 

VFF ́s policy: 

- policyn delades ut. Det är allas ansvar att vara införstådd i vad denna innebär. 

- även föräldrafoldern med de 10 budorden delades ut. 

- föräldrarna uppmärksammades även angående GDPR, och de personuppgifter som är 

nödvändiga att finnas på t.ex laget.se. 

- policyn finns på VFF ́s hemsida under fliken Mer. 

 

Årsmötet 15/4, Åbyvallen kl 18.00: 

- önskvärt att så många som möjligt deltar på detta. 

- Ny styrelse ska röstas fram, där det nu finns 7 st föreslagna personer. Tidigare styrelse 

har bestått av 3 personer, utan ordförande. 

- från i år är även tre kommittéer tillsatta (sport, arena, marknad) som ska arbeta med 

områdesspecifika frågor. 

 

Övriga frågor: 

- Elin Bondeson ser om det går att ordna lagtröjor och shorts som spelarna kan använda 

på cuper och dyl, som efter lite sponsring förhoppningsvis kan köpas för en billig peng. 

Tack för ett givande möte! 

Vi går en spännande säsong till mötes! 

//ledarna 

  
 

http://laget.se/

